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ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

stan epidemii został zniesiony w Polsce 16 maja 2022 roku, większość obostrzeń jeszcze wcześniej tj. 25
marca 2022 roku. Niestety od tego czasu, tj. ponad 5 miesięcy, w żadnym razie nie zmieniły się ograniczenia
w obsłudze legniczan w Urzędzie Miasta. Jesteśmy chyba ostatnim urzędem w Polsce, a może nawet miej -
scem, w który zostaje w większości zamknięty dla naszych mieszkańców. Bardzo proszę o informacje dlacze-
go Pan Prezydent utrudnia mieszkańcom załatwianie spraw w urzędzie. Co to ma na celu i kiedy Pan Prezy -
dent zamierza przywrócić normalne zasady funkcjonowania podległego mu urzędu. Dodam, że obecny stan
zagrożenia epidemiologicznego nie przeszkadza Panu i instytucjom miasta organizować konsultacji czy im-
prez masowych (także w zamkniętych pomieszczeniach). 

Bardzo także proszę o wskazanie w jakim celu i na jakiej podstawy prawnej ewidencjonowane są wejść i
wyjścia z urzędu, kto jest odbiorca tych danych i jak długi będą przechowywane. 

Z poważaniem,

Maciej Kupaj


